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Nieuwsbrief GroenLinks Sluis     /      nummer 18      /                     april 2021  

 

 
Beste leden en sympathisanten, 
 
In deze Nieuwsbrief aandacht voor samenwerking op ‘links’, streekpromotie en 
schuldsanering. April mag dan een koude maand zijn geweest, toch liepen we warm voor tal 
van zaken! 
 

 
De cyclus gaat eindeloos door: de pootaardappelen zitten er weer in.  
 
Samen sterker 
 
Binnenkort gaat er een formeel verzoek uit naar de PvdA, SP en D66 in Sluis om verkennende 
gesprekken te starten over mogelijke samenwerking bij de gemeenteraadsverkiezingen van 
maart volgend jaar. Onlangs heeft de ledenvergadering van GroenLinks Zeeuws-Vlaanderen 
ingestemd met ons verzoek daartoe. 
 
De realiteit is dat ‘links’ in de gemeente Sluis relatief klein is en moeite heeft invloed uit te 
oefenen. En, zoals we jullie vaker melden, komen we soms handjes tekort om alle dossiers 
goed te volgen en voor te bereiden. Met de beoogde samenwerking kunnen we het linkse en 
progressieve ‘kader’ uitbreiden en hopelijk meer invloed uitoefenen bij de volgende formatie 
van een coalitie. Samen sta je immers sterker. 
 
De bedoeling is de verkennende gesprekken voor de zomer af te ronden. We houden julie op 
de hoogte over de uitkomsten. 
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Streekpromotie 
 
In de laatste Raadsvergadering is uitvoerig gesproken over het beleidskader streekpromotie. 
Na de opheffing van de VVV moeten nieuwe servicepunten worden ingericht, het 
‘gastheerschap’ van Sluis vorm krijgen door samenwerking met ondernemers in de 
grensstreek, en de te volgen strategie worden afgestemd met de provincie en de grens-
gemeenten in zowel Zeeuws als Belgisch Vlaanderen. 
 
 

 
Uit de visie ‘toeristische streekpromotie’ 
 
 
Op uitdrukkelijk verzoek van GroenLinks zal de wethouder over een jaar de nadere uitwerking 
van de plannen voorleggen aan de Raad. We hebben met het budget ingestemd omdat we 
verwachten, op grond van het visiedocument Krachtig Verbonden, dat de promotiestrategie 
gericht zal zijn op spreiding. Spreiding van toeristen in de tijd door nadruk te leggen op het 
voor- en najaar, en spreiding in fysieke zin door meer aandacht te besteden aan de 
aantrekkelijkheid van ons ‘achterland’ met zijn fietsroutes, musea en alle andere zaken waar 
ondernemers en stichtingen aandacht voor willen vragen.  
 
Voor het eerst is onze promotie ook verbonden aan de versterking van de rol en promotie van 
onze musea. Met een ondersteunende coördinator vanuit de gemeente zullen de musea 
hopelijk een kwalitatieve en financiële impuls krijgen. 
 
 
We hebben ons ingespannen de motie van de PvdA te voorzien van een meerderheid in de 
Raad, een motie waarin de gemeente wordt opgeroepen gesprekken te starten met 
ondernemers in de toeristische en aanverwante sectoren over hun financiële bijdrage aan de 
promotie. We vinden het ronduit onacceptabel dat we vanuit de gemeentefondsen per jaar 
ongeveer 10,7 miljoen euro bijdragen aan deze sector. Dit is 1,7 miljoen euro meer dan de 
revenuen uit toeristenbelasting en parkeergelden; ongeveer 9 miljoen per jaar. 
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Het wordt tijd dat deze sector zijn eigen broek leert ophouden en dat we fondsen vrijmaken 
om economische diversificatie te bevorderen; bijvoorbeeld door nieuwe werkgelegenheid te 
stimuleren in de landbouw tijdens de verwachtte transitie naar een meer circulaire 
bedrijfsvoering. Een ontwikkeling  die we graag willen steunen.  
Ook zien we graag nieuwe banen ontstaan in bijvoorbeeld het zorgtoerisme. Want juist door 
corona hebben we gezien hoe kwetsbaar we zijn als alle inspanningen van de gemeente 
gericht zijn op slechts één economische pijler; de toeristensector. Het lijkt er echter op dat 
sommige partijen er niets van willen horen… 
 

 
Economische diversificatie: wijnranken in de West Zeeuws-Vlaamse klei.  
 
Natuurlijk blijven we begrip houden voor alle ondernemers en hun werknemers die lijden 
onder de corona crisis. Maar tegelijkertijd kijken we vooruit, naar een toekomst waarin Sluis 
kan steunen op een brede economische basis.  
 
 
 
Schuldhulpverlening 
 
De eerste motie van GroenLinks in de 
Raad, nu drie jaar geleden, was er op 
gericht de beleidsdoelen van het College 
controleerbaar te maken. Al te vaak 
worden er slechts voornemens en 
intenties neergelegd waarover het College 
dus nooit ter verantwoording kan worden 
geroepen. Je komt dan nooit verder dan 
een ‘we hebben ons best gedaan’. 
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Drie jaar later moeten we nog steeds constateren dat onze gemeente ‘daar nog niet aan toe 
is’. Nog steeds beschikken we niet over een set van indicatoren die de resultaten van beleid 
inzichtelijk kunnen maken. ‘Er wordt aan gewerkt’ is ons beloofd. Voor ons reden om hierover 
een motie in te dienen bij de behandeling van toekomstig beleid op het gebied van 
schuldhulpverlening in onze gemeente. Helaas stemde de coalitie weer unaniem tegen! 
 
Onze gemeente telt ongeveer 640 huishoudens met problematische schulden. In onze motie 
over de uitvoering van het beleid riepen we de gemeente op om binnen een jaar de helft van 
deze doelgroep (vaak gescheiden mensen, werklozen en nieuwe inwoners) actiever te 
benaderen met het aanbod deze mensen te ontzorgen en te ondersteunen zodat de 
problemen niet nodeloos erger worden. Ook bepleitten we de mogelijkheid voor deze groep 
mensen om € 400 per maand bij te mogen verdienen of aan schenkingen te mogen ontvangen 
zonder gekort te worden op hun uitkering. Maar volgens onze wethouder Poissonnier was dat 
‘onwettig’ en dus onmogelijk. Daarop hebben we samen met de SP, mede-indiener van beide 
moties, besloten deze motie ‘aan te houden’. We zoeken nu uit wat de wettelijke 
mogelijkheden en onmogelijkheden zijn. Wordt vervolgd. 
 
 
Burgerparticipatie  
 
Tot slot een oproep aan jullie om de volgende keer te participeren in de actie ‘Burger aan Zet’, 
een initiatief van de gemeente Sluis, RMDO en stads- en dorpsraden. Voor de eerste keer was 
deze bijeenkomst op 21 april digitaal georganiseerd. Helaas is ook hier de communicatie van 
de gemeente ‘ondermaats’ gebleken. Onder het geringe aantal deelnemers was ongeveer de 
helft werkzaam bij of voor de gemeente.  
 
Toch leverde deze bijeenkomst leuk ideeën op en was er de gelegenheid kennis te maken met 
actieve en inspirerende medeburgers. Vermeldenswaardig is het initiatief in IJzendijke om 
‘wandelrondjes’ uit te zetten met rustplekken zodat we allen wordt gestimuleerd om in 
beweging te komen. Een oproep waarbij we ons graag aansluiten! 
 
Namens de fractie GroenLinks Sluis, 
 
Jack Puyenbroek  
 
 
 
 
 
 
 
 

Indien u onze Niewsbrieven niet langer wenst te ontvangen, of juist meer informatie wilt:  

mail naar Sluis@Groenlinks.nl 


